
Referat fra styremøte i Gjeving vel den 18. februar 2014  

 

Til stede: Svein Olav, Thomas, Grete 

Sak 1. Referat fra forrige styremøte leses opp. Godkjent.  

Kommentar til saken om stien fra Gjevinggården over Svaen (sak 3, 15/1-14). Velet svarer på brev fra 

Tvedestrand kommune av 16/12-13, med kopi til fylkesmannens miljøvernavdeling, og ber om hjelp 

til løsning av saken, samt åpning av stien innen sommeren. 

Kommentar angående offentlig parkering på Saltrød (sak 4, 15/1-14). Det er kommunikasjon i saken. 

Sak 2. Brøyting. Det ble holdt et ekstraordinært møte mellom styret i velet og brøytekontaktene i 

hver vei den 30. januar -14. Brøytekontaktene rapporterte generelt stor misnøye med brøytingen på 

grunn av for sjelden brøyting og manglende reserveløsninger hos brøyter.  

Velet ble oppfordret til å heve kontrakten før årsmøtet. Etter kontakt med Skuland ble det enighet 

om en gjensidig oppsigelse. Brøyting opphører den 15. april 2014. Abonnentene orienteres i et eget 

brev før årsmøtet. Thomas skriver brevet, og Svein Olav og Grete legger i postkassene. 

Sak 3. Planlegging av årsmøtet. Arbeidet med annonse i Tvedestrandsposten, plakater og bestilling 

av grendehuset fordeles. Innkjøp avtales på neste styremøte. Grete minner diverse komiteer om frist 

for årsmeldinger og regnskap. 

Sak 4. Eventuelt.  # Ny webansvarlig er ikke kommet i drift ennå. Dette etterlyses.                                                    

# Valgkomiteen er orientert om deres oppgave, og hvem som er på valg. 

 

Grete Jensen, referent 

 

 


